



Silhouette (France)

Les Retranchements – ANTIQ Janvier 2021

sortie :

Antiq048



**Format:**

-

**Tracklist :**

1. Ascension
2. La Première Neige
3. Au Seuil de l'Oubli
4. Interlude
5. Les Retranchements (ft Clément Château)
6. L'Étreinte de la Chute
7. Outro

**Genre:** Atmospheric Black Metal / Post Black Metal / Metal Noir Français

Silhouette est un groupe de Black Metal français montpelliérain créé en 2019 par Achlys. Pensé initialement comme un one man band, le projet s'ouvrira à d'autres musiciens afin d'intégrer notamment une forte complémentarité entre chant clair féminin et chant black traditionnel/chant DSBM. Le concept de la Silhouette renvoie à des rêves et des visions, celles de personnes lointaines, dont les formes, les traits et les intentions resteront à jamais imperceptibles. À travers la brume et les ruines de l'âme, Silhouette aborde les thèmes des êtres perdus et fantomatiques dont il ne reste que des souvenirs et fragments. Le groupe propose alors un voyage entre mélodies intenses, tempêtes et accalmies enveloppantes symbolisant le parcours de celui qui ose traverser avec mélancolie les lieux et les spectres de son passé.

Silhouette is a french black metal band based in Montpellier and created by Achlys in 2019. Initially conceived as a one-man band, the project then involved more musicians in order to develop a synergy between clean female vocals and traditional black and DSBM vocals.

Silhouette's view reflects dreams and visions about distant people whose shapes and intentions will stay obscure forever. Through soul's dooms and mist, Silhouette deals with topics such as lost ones, fantomatic shapes from which only fragments and souvenirs remain. The band proposes a journey between intense melodies, storms and velvet lulls to depict the travel of the one who dares to explore the places and ghosts of their past.

**Members :**

Guitar lead, Composition: **Achlys**  
Vocals, lyrics: **Ondine, Yharnam (Glumurphonel)**  
Bass: **Grise**  
Rythmic guitars: **Viarjta**  
Drums: **Zhand (Eternal Hunt)**

**Session :**

Clear male vocals: **Clément Château** (Hortus Deliciarum) (5. Les Retranchements)

**Technic :**

Art direction, Artwork and Logo by Lilas Dupont (Ondine)  
Layout by Lilas Dupont and Margaud Pérémé (Grise)  
Photography by Bastien Zennaro  
Reamped, Mixed and Mastered by Frederic Gervais at Henosis Studio (Pensées Nocturnes, Aorlhac, Griffon, etc)

**Contact band :**

Facebook : <https://www.facebook.com/SilhouetteBM>  
Instagram : [https://www.instagram.com/silhouette\\_bm/](https://www.instagram.com/silhouette_bm/)

**Contact Label :**

<https://www.facebook.com/antiq.label/>

**Media Points :**

- ◆ Band available for selected interviews (fr/eng)
- ◆ Growing Fanbase, in need of more information about the project